
Protokół ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Budżetu i Finansów, 

i Komisji Polityki Regionalnej 
w dniu 26 maja 2014r. 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie: Komisji Budżetu i Finansów i Komisji 
Polityki Regionalnej, Burmistrz Miasta Pułtusk, Zastępca Burmistrza Miasta Pułtusk, 
Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, dyrektorzy jednostek organizacyjnych oraz 
kierownicy wydziałów i referatów Urzędu Miejskiego w Pułtusku. 

Lista obecności i porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - 
Andrzej Wydra oraz Przewodniczący Komisji Polityki Regionalnej – Tadeusz 
Ochtabiński.  

Posiedzenie otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji Polityki Regionalnej 
Tadeusz Ochtabiński, który powitał członków komisji oraz wszystkich obecnych na 
posiedzeniu. 

Przewodniczący posiedzenia stwierdził prawomocność obrad, a następnie zarządził 
dyskusję nad porządkiem obrad komisji. 

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 
komisji punktu dotyczącego nadania statutu Pułtuskiej Biblioteki Publicznej im. 
Joachima Lelewela w Pułtusku. Burmistrz wyjaśnił, że do tego, żeby przedstawić statut 
na komisjach niezbędna była ostateczna wersja porozumienia z samorządem 
powiatowym dotycząca wykonywania przez Pułtuską Bibliotekę Publiczną zadań 
biblioteki powiatowej. Takie porozumienie zostało podpisane, w związku z tym jest 
możliwość procedowania nad tym dokumentem. Burmistrz zaproponował omówienie 
wniesionego punktu jako punkt 6a. 

Ponadto Burmistrz zwrócił uwagę, że w obradach komisji nie ma punktu dotyczącego 
zamian w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej i wyjaśnił, że nie ma w/w 
propozycji, ponieważ na dzień składania materiałów do Biura Rady Miejskiej nie było 
jeszcze danych, żeby takie uchwały zaproponować. Dodał, że w dniu dzisiejszym 
również nie ma jeszcze takich danych. Jest duże prawdopodobieństwo, że kiedy będą 
wysyłane materiały na sesję takie uchwały będą mogły być podjęte, w związku z tym 
Burmistrz poprosił, aby P. Skarbnik w punkcie sprawy różne przedstawiła te zmiany, 
które być może wystąpią i wtedy będzie prośba, aby radni na sesji stosowne uchwały 
podjęli.          

Innych zmian do porządku obrad komisji nie zgłoszono, w związku z tym 
Przewodniczący posiedzenia Tadeusz Ochtabiński zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad komisji wraz z proponowaną zmianą: 

   za przyjęciem porządku obrad głosowało - 14  radnych (jednogłośnie) 

W związku z powyższym członkowie komisji obradowali nad następującym porządkiem 
obrad: 

1. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Pułtusk za 
2013 rok. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej za rok 2013 dla Gminy Pułtusk. 



3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntów 
położonych na terenie m. Pułtusk. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia 
części działki oznaczonej nr ewid. 149 w obr. 9 m. Pułtusk. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia 
nieruchomości położonej w mieście Pułtusk. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej we 
wsi Kleszewo, gm. Pułtusk. 

  6a. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Pułtuskiej Bibliotece 
Publicznej im Joachima Lelewela w Pułtusku.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Pułtusk”. 

8. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Pułtusk z organizacjami 
pozarządowymi i innymi organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2013 rok”. 

9. Sprawy różne. 

Pkt 1. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Pułtusk za 
2013 rok. 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Pułtusk za 2013 rok omówiła 
Skarbnik Miasta P. Teresa Turek. Poinformowała że sprawozdanie z wykonania budżetu 
jest opracowane dosyć szczegółowo zarówno od strony dochodów jak i  wydatków i 
przedstawia się następująco: 

 planowane dochody zostały wykonane na poziomie 92,55%,  w tym dochody 
bieżące zostały wykonane na poziomie 97,23 %, co stanowi kwotę 66.193.966,26 
zł.  

 dochody majątkowe zostały wykonane na poziomie 72,14 % i na kwotę 
11.271.173,15 zł. Strona wydatkowa została wykonana na poziomie 90,96% 
(kwota 79.889.306,70 zł.) w tym wydatki bieżące 93,63% (jest to kwota 
62.136.904,55 zł. ) oraz wydatki majątkowe na poziomie 82,70% w stosunku do 
planu stanowią kwotę 17.752.402,15 zł.  

  różnica między dochodami bieżącymi i wydatkami bieżącymi tzw. nadwyżka 
operacyjna - bardzo istotna ponieważ brana pod uwagę do wskaźników, które 
obowiązują od 1 stycznia 2014 r.  - wyniosła za 2013 rok  4.057.061,71 zł.  

 plan przychodów na rok 2013 stanowił kwotę 16.268.240,20 zł. wykonany został 
w kwocie 14.586.388,23 zł. i jest niższy. Niższy jest również wykonany deficyt od 
planowanego, 

 natomiast plan rozchodów stanowił kwotę 12.140.721,20 zł.  – wykonany został 
na kwotę 12 115 721,20 zł. (różnica 25.000,00 zł.). 

Następnie P. Skarbnik poinformowała, że stan zadłużenia na dzień 31 grudnia 2013 r. 
wyniósł 52.158.160,43 zł., w którym mieści się pożyczka na prefinansowanie BGK w 
kwocie 1.017.803,59 zł. P. Skarbnik wyjaśniła, że jest to pożyczka, którą BGK uruchamia  
środki unijne na  zrealizowane zadanie w 2013 r. pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej w 
miejscowości Gnojno, Kleszewo, Lipa, Chmielewo oraz Stacji uzdatniania wody w 
Trzcińcu. Wskazana pożyczka będzie automatycznie spłacona po dokonaniu kontroli,  z 



uwagi na to, że jest to zadanie realizowane w ramach PROW, w związku z tym w 
momencie uruchomienia środków unijnych automatycznie w/w kwota zostanie 
spłacona. Wskazana pożyczka jest pożyczką przejściową, a wyłączenia wynoszą                         
4. 875.821, 64 zł.   

Ponadto P. Skarbnik zwróciła uwagę, że wykonanie dochodów bieżących jest na dobrym 
poziomie (97,23%). Niższe są udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych, które 
zrealizowane zostały na poziomie 96,35% i kwotowo są niższe o 646.000,00 zł. Niższe 
są również dochody realizowane przez Urzędy Skarbowe, które wpływają z różnych 
tytułów. Natomiast wykonanie dochodów majątkowych jest niższe ze względu na niższą 
sprzedaż mienia niż planowano (2.720.000,00 zł.), ponadto niższa była wpłata na 
rozbudowę kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Pułtusk (1.438.000,00 zł.), stąd też  
wykonanie dochodów majątkowych było w niższym procencie zrealizowane niż 
dochody bieżące. Następnie P. Skarbnik poinformowała, że realizacja wydatków 
majątkowych również była niższa m. in. z powodów takich jak: budowa sieci 
wodociągowej w miejscowości Gnojno, Kleszewo i stacja uzdatniania wody w Trzcińcu , 
której budowa została zakończona, ale faktura na kwotę 965.539,00 zł. wpłynęła w 
styczniu br. i była realizowana w 2014 r. Ponadto niższe były wydatki ze względu na 
stan zaangażowania i realizacji zadania w ul. Nasielskiej. Pozostałe wydatki szczegółowo 
zostały opisane w powyższym sprawozdaniu, w związku z tym P. Skarbnik zapytała, czy 
ma je przedstawić? Radni stwierdzili, że nie. P. Skarbnik dodała, że opinia RIO dotycząca 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu jest pozytywna. W opinii przypomina się 
tylko, że dochody zrealizowane z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych są wyższe niż wydatki. P. Skarbnik zwróciła uwagę, że nie da 
się precyzyjnie zrównać dochodów z wydatkami, ponieważ np. niektóre osoby opłatę 
koncesji za alkohol wpłacają na poczt przyszłego roku, co miało miejsce również i w tym 
roku. I tak do budżetu powyżej planu wpłynęło 36 tys. zł. dlatego też wykonanie było 
niższe od planu. Stąd też w następnym roku jest to monitorowane i o ile jest niższe 
wykonanie to przeznaczane jest to następnym roku.  

Przewodniczący posiedzenia Tadeusz Ochtabiński zapytał o opinię Komisji Rewizyjnej w 
sprawie wykonania budżetu za 2013 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Król poinformował, że opinia komisji 
dotycząca wykonania budżetu Gminy Pułtusk za 2013 rok  jest pozytywna.  

Uwag do przedstawionego sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Pułtusk 
za 2013 rok nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Pułtusk za 2013 rok: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało  -      8  radnych 
   przeciw       -      3  radnych 
   wstrzymało się od głosu     -      4  radnych 

                            Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Pkt 2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 
społecznej za rok 2013 dla Gminy Pułtusk. 

Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej gmina, powiat i samorząd województwa 
przygotowują ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. W związku z tym ocena wraz z rekomendacją za 2013 r. dla 
Gminy Pułtusk powstała w oparciu o analizę lokalnej sytuacji demograficznej                            



i społecznej. Materiały i dane zawarte w opracowaniu pochodzą ze sprawozdawczości 
resortowej instytucji pomocy społecznej, baz danych Głównego Urzędu Statystycznego 
oraz bezpośrednio od działających na obszarze Pułtuska podmiotów tworzących zasób 
instytucjonalny pomocy społecznej. Wiedząc jakie są zasady można projektować nowe 
zadania, realizując planową politykę rozwoju i lepsze życie mieszkańców poprzez 
przygotowywanie takich rozwiązań, które będą mogły zapobiegać wykluczeniu 
społecznemu, pozwolą na planowe włączenie osób i rodzin, umożliwiając im integracje 
ze społecznością lokalną.        

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało  -    12  radnych 
   przeciw       -      0  radnych 
   wstrzymało się od głosu     -      3  radnych 

                Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntów 
położonych na terenie m. Pułtusk. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówiła Kierownik Wydziału GGA Anna 
Maliszewska. Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w drodze przetargu na czas nieoznaczony gruntów stanowiących 
własność gminy położonych na terenie miasta Pułtusk - obręb 9, określonych numerem 
ewidencyjnym  działki 137/13 o powierzchni 20 m2 i 137/14 o powierzchni 18 m2 z 
przeznaczeniem pod garaże. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 
 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało    -    16  radnych (jednogłośnie) 

                       Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pkt 4.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki 
oznaczonej nr ewid. 149 w obr. 9 m. Pułtusk. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówiła Kierownik Wydziału GGA Anna 
Maliszewska. Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na przejęcie praw i obowiązków 
Dzierżawcy wynikających z umowy dzierżawy zawartej 13.06.2008 r., której 
przedmiotem jest część działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 149 w obrębie 9 
miasta Pułtusk o powierzchni 21 m2 położonej przy ul. Białowiejskiej. Do Urzędu 
Miejskiego w Pułtusku wpłynął wniosek o zmianę stron w w/w umowie dzierżawy.    

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało    -    16  radnych (jednogłośnie) 

                                                             Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 



Pkt 5.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej w 
mieście Pułtusk. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie również omówiła Kierownik Wydziału GGA 
Anna Maliszewska. Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 
Pułtusk od Skarbu Państwa – Wojskowej Agencji Mieszkaniowej własności 
nieruchomości zabudowanej, położonej w obrębie 9 miasta Pułtusk przy Al. Wojska 
Polskiego 36C oznaczonej numerem ewidencyjnym 147 i 148 o powierzchni 0,1667 ha 
za cenę 568.000,00 zł. Przy czym pierwsza rata stanowiąca 10% ceny płatna będzie 
przed podpisaniem umowy kupna – sprzedaży, pozostała kwota do zapłaty rozłożona 
zostanie na dziesięć rat rocznych oprocentowanych stopą redyskonta weksli stosowanej 
przez Narodowy Bank Polski. Na działce nr 147 usytuowany jest  budynek mieszkalny, 
w którym znajduje się 9 lokali mieszkalnych. Zgodnie z zapisami ewidencji gruntów 
nieruchomość stanowi własność Skarbu Państwa, zaś prawo własności w jego imieniu 
wykonuje Wojskowa Agencja Mieszkaniowa Oddział Regionalny w Olsztynie.  Działka ta 
od wielu lat jest dzierżawiona przez Gminę Pułtusk, w związku z tym prowadzone były 
rozmowy w sprawie możliwości jej nabycia. W dniu 07.02.2014 r. Wojskowa  Agencja 
Mieszkaniowa Oddział Regionalny w Olsztynie skierowała pismo, w którym 
poinformowała o możliwości bezprzetargowej sprzedaży na rzecz gminy w/w 
nieruchomości za cenę 586.000,00 zł. (tj. wartość określoną przez rzeczoznawcę 
majątkowego) jednocześnie w piśmie wskazano, że na wniosek nabywcy cena sprzedaży 
może zostać rozłożona na raty w sposób opisany wyżej, jak również nabywca pokryje 
koszty przygotowania nieruchomości do sprzedaży w kwocie 184,50 zł. oraz poniesie 
koszty notarialne i sądowe związane z zawarciem umowy. Następnie Wojskowa  Agencja 
Mieszkaniowa Oddział Regionalny w Olsztynie w dniu 03.04.2014 r. skierowała pismo 
informujące, że przedmiotem sprzedaży może być cała nieruchomość opisana  w księdze 
wieczystej stanowiąca działki nr 147 i 148 o łącznej powierzchni 0,1667 ha. Działka 
oznaczona numerem 148 stanowi wjazd służący mieszkańcom budynku położonego 
przy Alei Wojska Polskiego nr 36C i 36D i obciążona jest służebnością polegającą na 
prawie przejścia i przejazdu na rzecz każdoczesnych współwłaścicieli działek nr 136 i 
146 (właścicieli mieszkań w budynku 36D).    

Radny Bogdan Pieńkos zwrócił się o niekupowanie przedmiotowej nieruchomości.   

Przewodniczący posiedzenia Tadeusz Ochtabiński zapytał, czy taki wniosek radny 
składa? Radny Bogdan Pieńkos potwierdził, że tak.   

Kierownik Wydziału GGA Anna Maliszewska przypomniała, że sprzedaż nieruchomości 
może nastąpić w 10 rocznych ratach oraz że cześć mieszkań położnych z tyły 
nieruchomości została już sprzedana. 

Radny Bogdan Pieńkos zwrócił uwagę, że Agencja Mienia Wojskowego chce gminie 
sprzedać drogę i plac zabaw. Zadaniem radnego droga to jest pas 5- 6 m, natomiast obok 
drogi jest plac zabawa, który agencja również chce gminie sprzedać.   

Burmistrz Wojciech Dębski wyjaśnił, że w tym przypadku nie ma żadnego wzrostu ceny 
ponieważ Wojskowa Agnacja Mieszkaniowa w momencie, kiedy wcześniej podawała 
dane poinformowała, że sprzedaje gminie działkę, na której stoi ten budynek. Natomiast 
późnej dopatrzono się, że całość w/w nieruchomość stanowi również i ta działka obok, 
która jest obciążona służebnością, ale cena zakupu pozostaje bez zmian.  

Po wyjaśnieniu Burmistrza Radny Bogdan Pieńkos wycofał swój wniosek.             

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 



Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało    -    16  radnych (jednogłośnie) 

                   Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pkt 6.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej we 
wsi Kleszewo, gm. Pułtusk. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówiła Kierownik Wydziału GGA Anna 
Maliszewska. Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości niezabudowanej położonej we wsi Kleszewo oznaczonej jako działka 
273/2 o powierzchni 0,0757 ha stanowiącej własność Gminy Pułtusk wydzielonej 
zgodnie z decyzją Burmistrza Miasta Pułtusk na rzecz właściciela nieruchomości 
przyległej stanowiącej działki oznaczone numerem ewidencyjnym 277 i 278 w celu 
poprawienia warunków jej zagospodarowania. Zbycie nastąpi za cenę ustaloną zgodnie 
z zasadami określonymi w ustawie o gospodarce nieruchomościami.    

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało    -    16  radnych (jednogłośnie) 

                     Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pkt 6a. Sprawa wniesiona: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania 
statutu Pułtuskiej Bibliotece Publicznej im Joachima Lelewela w Pułtusku.  

Podjęcie przedmiotowego projektu uchwały wiąże się z koniecznością dostosowania 
treści statutu Pułtuskiej Bibliotece Publicznej im Joachima Lelewela w Pułtusku do 
aktualnych przepisów, tj.: ustawy z dnia 27 czerwca 1997 r. o bibliotekach i  ustawy                  
z dnia 25 października 1991 r. o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. 

Burmistrz Wojciech Dębski zwrócił uwagę, że w załączniku do uchwały czyli statucie 
Pułtuskiej Bibliotece Publicznej im Joachima Lelewela w Pułtusku w paragrafie 2 ustępie 
3 obecnie jest sformułowanie w brzmieniu „porozumienie w sprawie powierzenia 
Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej im. Joachima Lelewela w Pułtusku zadań 
powiatowej biblioteki dla Powiatu Pułtuskiego, zawarte w dniu 27 czerwca 2000 r.” i 
wyjaśnił, że porozumienie to zostało zmienione, w związku z tym ustęp 3 będzie brzmiał 
następująco: „porozumienie w sprawie powierzenia Pułtuskiej Bibliotece Publicznej im. 
Joachima Lelewela w Pułtusku zadań powiatowej biblioteki dla Powiatu Pułtuskiego, 
zawarte w dniu 16 maja 2014 r.” 

Radny Bogdan Pieńkos zapytał w jakiej kwocie powiat wspiera bibliotekę? W 
odpowiedzi Burmistrz poinformował, że w stosunku do poprzedniego porozumienia jest 
to kwota wyższa.  

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało -    16  radnych (jednogłośnie)  
                        Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  



Pkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Pułtusk”. 

Na podstawie art.11a ustawy o ochronie zwierząt nałożono na gminy obowiązek 
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. W związku z w/w obowiązkiem skierowano 
pod obrady przedmiotowy projekt uchwały. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu KRŚ Lucjan Buczyłko, który poinformował, 
że rozstrzygnięty został przetarg na odłapywania bezdomnych zwierząt. Tak się składa, 
że w tych przetargach od kilku lat nie chcą uczestniczyć pułtuscy lekarze weterynarii. 
Przyczyną jest to, że należy zabezpieczyć bazę do przetrzymywania zwierząt, zapewnić 
wszelkie szczepienia oraz należy mieć podpisaną umowę ze schroniskiem dla zwierząt. 
Kwestia umowy ze schroniskiem stanowi największy problem. Kierownik dodał, że są 
prowadzone prywatne schroniska, które często nie spełniają odpowiednich  wymogów. 
Na dzień dzisiejszy została podpisana umowa z lekarzem weterynarii, który ma 
podpisana umowę ze schroniskiem dla zwierząt, odpowiednią bazę i spełnia pozostałe 
wymogi.  Następnie P. Kierownik przedstawił jak kształtują się ceny za odłapywanie 
zwierząt: 
- kot – 162 zł. (brutto) 
- mały pies – 1296 zł. (brutto) 
- duży pies – 1944 zł. (brutto) 
Radny Henryk Łaszczych stwierdził, że jest szereg wątpliwości, w związku z tym zapytał, 
czy na gminę odgórnie jest nakładany taki obowiązek i jak należy rozumieć punt 6 w 
brzmieniu – opieka na wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmianie? Następnie radny 
zacytował punkt 8 powyższego programu – „zapewnienie całodobowej opieki 
weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt” Radny wyraził 
wątpliwości do tych zapisów i zapytał jak ma wyglądać współpraca i opieka całodobowa, 
kiedy zdarzenie ma miejsce na terenie naszej gminy a lecznica dla zwierząt jest z 
Płońska. Kolejna wątpliwość radnego dotyczyła działu VI programu „Edukacja” – „Gmina 
będzie nadzorować działania edukacyjne mające na celu podniesienie poziomu wiedzy 
na temat obowiązków jakie ciążą na właścicielach zwierząt domowych między innymi 
poprzez zajęcia edukacyjne, ulotki, plakaty, konkursy, prowadzenie działań 
edukacyjnych w zakresie opieki nad zwierzętami i humanitarnego traktowania zwierząt 
oraz standardami opieki nad zwierzętami, potrzebą ograniczenia liczby zwierząt 
domowych.”  Zdaniem  radnego są to zapisy za bardzo daleko idące i być może należy 
zapisać punkt, który będzie taki obowiązek nakładał na właściciela danego zwierzaka, 
żeby wykazał się wiedzą, jeżeli chce posiadać czy hodować psa. Reasumując radny 
stwierdził, że takie są jego wątpliwości co do zapisów tego programu.  
Kierownik Referatu KRŚ Lucjan Buczyłko w odpowiedzi wyjaśnił, że w programie jest 
zapis, że w przypadkach zdarzeń drogowych w razie wystąpienia natychmiastowej 
potrzeby interwencji lekarza weterynarii usługa może zostać zlecona dowolnie 
wybranemu lekarzowi weterynarii. Radny Henryk Łaszczych wtrącił, że jego pytanie 
dotyczyło kwestii czy jest to obowiązek gminy? Kierownik odpowiedział, że tak jest to 
obwiązek gminy, który nakłada ustawa o ochronie zwierząt.  W przypadku wypadków 
drogowych wzywani są weterynarze lokalni, którzy wymagane zabiegi przyprowadzają.           

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 



Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego projektu uchwały: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało  -    13  radnych 
   przeciw       -      0  radnych 
  

   wstrzymało się od głosu     -      2  radnych 

                        Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pkt 8.  Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Pułtusk z organizacjami 
pozarządowymi i innymi organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2013 rok”. 

Rada Miejska w Pułtusku uchwałą Nr XXX/228/2012 z dnia 27 listopada 2012 roku 
uchwaliła „Program współpracy Gminy Pułtusk z organizacjami pozarządowymi                         
i podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                             
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 r.” 

Program współpracy na 2013 r, sprecyzował zasady współpracy Gminy Pułtusk                        
z organizacjami pozarządowymi. Współpraca gminy z organizacjami pozarządowymi 
realizowana była w następujących formach: 

1. zlecenie podmiotom zadań publicznych wraz z udzieleniem dotacji na 
dofinasowanie ich realizacji, 

2. wzajemne informowanie się o planowanych kierunkach działalności                                 
i spółdziałanie w celu zharmonizowania tych kierunków – konsultacja programu 
współpracy w formie spotkania roboczego z przedstawicielami poszczególnych 
organizacji pozarządowych oraz umieszczenie projektu programu współpracy na 
stornie internetowej miasta z możliwością zgłaszania uwag, 

3. udostępnianie w miarę możliwości pomieszczeń na spotkania zainteresowanych 
podmiotów: 

 - udostępnianie pomieszczeń Ośrodka Wsparcia Środowiskowego znajdującego 
się przy ul. Zaułek 1 na potrzeby prowadzenia biura oraz organizacji spotkań 
Stowarzyszenia Polskich Niewidomych w Pułtusku, 

 -  udostępnianie pomieszczeń Ośrodka Wsparcia Środowiskowego znajdującego 
się przy ul. Zaułek 1 na spotkania Pułtuskiego klubu Wodniaków, 

 - udostępnianie pomieszczeń Ośrodka Wsparcia Środowiskowego znajdującego 
się przy ul. Zaułek 1 na spotkania Grupy Samopomocowej Osób Starszych – Klub 
Srebrnego Wieku, 

 - udostępnianie pomieszczeń Ośrodka Wsparcia Środowiskowego znajdującego 
się przy ul. Zaułek 1 na spotkania robocze i szkolenia Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, 

 - udostępnianie pomieszczeń Ośrodka Wsparcia Środowiskowego znajdującego 
się przy ul. Zaułek 1 na potrzeby Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych – prowadzenie szkoleń. 

4. udzielanie podmiotom wsparcia pozafinansowego przez samorząd: 

 korzystanie ze sprzętu audiowizualnego, projektora, ekranu w czasie szkoleń, 
prezentacji i prelekcji prowadzonych w siedzibie Urzędu i siedzibach 
jednostek organizacyjnych Gminy Pułtusk. 



Przedmiotowy program zawiera również liczbę ofert, które wpłynęły w otwartym 
konkursie ofert w zakresach dotyczących: 

 Upowszechniania kultury fizycznej i sportu, 
 Krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży  
 Ratownictwa i ochrony ludności  
 Opieki paliatywno – hospicyjnej  

Ponadto w sprawozdaniu przedstawiono wykaz podmiotów i wysokość udzielonych 
dotacji.       

Uwag do przedłożonego sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy 
Pułtusk z organizacjami pozarządowymi i innymi organizacjami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2013 rok” nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
przedmiotowego sprawozdania: 

   za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało  -     12  radnych 
   przeciw       -        1   radny 
   wstrzymało się od głosu     -        1  radny 

                    Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie. 

 

Pkt 9.   Sprawy różne: 

I. Skarbnik Miasta P. Teresa Turek przedstawiła informację dotyczącą zmian                         
w budżecie przygotowywanych na sesję Rady Miejskiej planowaną na dzień 13 czerwca 
2014 r. P. Skarbnik poinformowała, że zmiany zostaną dokonane w wykazie 
przedsięwzięć i jeżeli będą znane kwoty przed wysłaniem materiałów na sesję, to 
zmiany będą dotyczyły m.in.  zadań:  

 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu  mieszkańców Gminy Pułtusk – 
zadanie z programu Innowacyjna Gospodarka, 

 Równe szanse na starcie – przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w Gminie 
Pułtusk – zadanie zapisane w dwóch pozycjach  

 Instalacja solarna (kolektory słoneczne) – zostanie podpisana umowa i jeżeli 
będzie konieczność dokonania zmian, to zmiany będą dokonane zarówno w 
przedsięwzięciach jak i budżecie.  

P. Skarbnik zaznaczyła, że wpływają również wnioski z jednostek organizacyjnych 
gminy o dokonanie pewnych zmian. Ponadto zapisy, które będą naliczane w wykazie 
przedsięwzięć są powiązane ze zmianami w budżecie, stąd też zarówno jedna jak druga 
uchwała musi być przygotowana.  

Burmistrz Miasta Wojciech Dębski dodał, że nie ma jeszcze jasności co do 
harmonogramu budowy kładki dla pieszych, w związku z tym może wystąpić  potrzeba 
przyspieszenia pewnych zapisów wtedy będą również proponowane pewne zmiany. 
Ponadto Burmistrz wyjaśnił, że w przypadku projektów unijnych, jeżeli będzie wiedza 
jak Mazowiecka Jednostka Wdrażania Projektów Unijnych będzie chciała uruchamiać 
pieniądze również mogą być jakieś zmiany, ze względu na to że w tej chwili jest 
tendencja, żeby wydawać przede wszystkich pieniądze unijne a udziały własna 
zapewniać w przyszłym roku. W tym miejscu zaznaczył, że jeżeli chodzi o te wszystkie 



zmiany, to są to zmiany. które wynikają z pewnych uwarunkowań zewnętrznych, na 
które gmina nie ma wpływu.     

II. Radny Marek Król – poruszył sprawę harmonogramu odpadów komunalnych 
wielkogabarytowych zgodnie, z którym odbiór w/w odpadów w rejonie III a i III b  
powinien odbyć się 24 maja 2014 r. i 11 października 2014 r.  Radny stwierdził, że 
na ul. Nasielskiej nie było odbiory tych odpadów, w związku z tym zapytał dlaczego 
tak się dzieje? Zdaniem radnego jeżeli nie ma odbioru to trzeba poinformować 
mieszkańców. Obecni na posiedzeniu nie podzielili uwagi radnego stwierdzono że 
odbiór przedmiotowych odpadów odbył się we wskazanym terminie. Zastępca 
Burmistrza Zenon Kowalewski zapytał czy są przypadki, że ktoś wyniósł te odpady i 
schował je z powrotem? Radny stwierdził, że na jego ulicy odpady 
wielkogabarytowe zostały wystawione i nie zostały odebrane.   

III. Radny Michał Kisiel poruszył następujące sprawy: 

1) poprosił o interwencję w sprawie transformatora usytuowanego na ul. Tartacznej 
należący do firmy ENERGA. Transformator posiada niekompletne ogrodzenie i 
łącza wychodzące na przewody dostępne w zasięgu ręki. Radny kilkakrotnie 
podejmował próby kontaktu z firmą energetyczną, jednak do tej pory nie ma 
żadnej reakcji, czy interwencji firmy w tej sprawie. Jest to bardzo istotne 
zagrożenie dla bezpieczeństwa.   

2) poinformował, że na ul. Tartacznej od jakiegoś czasu odbywają się „zawody 
motocyklowe” stanowiące niebezpieczną zabawę z prędkością ponad 100 km/h – 
jest to teren zabudowany z ograniczeniem prędkości do 40km/h. Ponadto po 
godz. 22.00 decybele tych motocykli są bardzo odczuwalne, a policja nie 
monitoruje tego terenu, motocykliści czują się bezkarni, w związku z tym radny 
poprosił również o interwencję w tej sprawie.   

IV. Radny Stanisław Zaremba zgłosił potrzebę oficjalnego powiadomienia 
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie ścięcia trawy w ul. 
Nasielskiej. Trwa w ulicy osiąga ponad metr wysokości.  

V.   Radna Maria Korbal podzieliła stanowisko radnego St. Zaremby, jednocześnie 
zawracając uwagę, że sprawa koszenia trawy i utrzymania kwietników była już 
wyjaśniana przez Burmistrza. Jako przykład podała ulice: Al. Tysiąclecia i Al. 
Wojska Polskiego, gdzie na odcinku drogi lokalnej prace w tym zakresie zostały 
wykonane, natomiast przy  drogach wojewódzkich już nie. Zdaniem radnej tak się 
dzieje na głównych ulicach naszego miasta, a mieszkańcy nie rozumieją i nie 
obchodzi ich, że część ulic jest skoszona i posprzątana, a część nie, bo należy to do 
obowiązków zarządcy drogi wojewódzkiej, czy krajowej. W związku z tym 
zaproponowała, żeby być może służby miejskie zajęły się tą sprawą mimo, że 
zarządca drogi może ukarać, czy wyciągnąć z tego tytułu stosowne konsekwencje, 
ale mieszkańcy zawracają na to uwagę i komentują, dlatego też trzeba znaleźć 
jakieś rozwiązanie w tej kwestii.  

 

Przewodniczący Komisji   Przewodniczący Komisji 
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/-/ Andrzej Wydra        /-/ Tadeusz Ochtabiński 
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